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Abstract (en)
Wall cladding comprising square and triangular individual elements. In relation to the fall line of the vertical or sloping wall, the square elements
stand on their points, i.e. with their diagonals parallel to the edges of the wall delimited at right angles. All the elements are provided, on the edges
parallel to the sides of the square, with folds which are folded over through 180@: towards the outside on the upwardly directed edges, and towards
the wall on the downwardly directed edges. The first set of triangular elements, produced from the squares by a single division along the diagonal,
serve to clad the edges, and the second set of triangles, produced by dividing squares along two diagonals, serve to clad the corners. The elements
are fastened on the wall, at their upper, right-angled corners, by means of pins. The wall cladding is laid in a manner continuing from bottom to top.
The elements of the next row above are pushed, by means of their folds which are folded inwards, into the outwardly directed folds of the lower row.
The result is a continuous surface covering which protects the wall against downwardly running water. Since the folds may be very narrow (at least
2% of the side of a square), the result is a gap-free covering with a minimal requirement in terms of cladding elements. <IMAGE>

Abstract (de)
Wandverkleidung aus quadratischen und dreieckigen Einzelelementen. Mit Bezug auf die Fallinie der senkrechten oder geneigten Wand stehen
die quadratischen Elemente auf ihrer Spitze, d.h. mit ihren Diagonalen parallel zu den Kanten der rechtwinklig begrenzten Wand. Alle Elemente
sind an den zu den Quadratseiten parallelen Kanten mit Falzen versehen, die um 180° umgefaltet sind: an den nach oben weisenden Kanten
gegen aussen, an den nach unten weisenden Kanten wandwärts. Dreieckige Elemente erster Ordnung, durch einmalige diagonale Teilung aus den
Quadraten gewonnen, dienen zur Verkleidung der Kanten, Dreiecke zweiter Ordnung, durch zweimalige diagonale Teilung der Quadrate erzeugt,
zur Verkleidung der Ecken. Die Elemente werden mittels Stiften an ihren obern rechtwinkligen Ecken an der Wand befestigt. Die Wandverkleidung
wird von unten nach oben fortschreitend verlegt. Die Elemente der nächstoberen Reihe werden mit ihren einwärts gefalteten Falzen in die nach
aussen gerichteten Falze der unteren Reihe eingeschoben. Man erhält damit eine zusammenhängende Flächenbedeckung, welche die Wand gegen
herablaufendes Wasser schützt. Da die Falze sehr schmal sein können (mindestens 2% einer Quadratseite) erhält man eine lückenlose Bedeckung
mit minimalem Bedarf an Verkleidungselementen. <IMAGE>
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